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Vragen van het lid Azough
(GroenLinks) aan de minister van
Justitie over het uitblijven van
opsporingshandelingen in een grote
fraudezaak. (Ingezonden 5 oktober
2009)

1
Kent u de uitzending van TROS
Opgelicht?!1 over een groep
gedupeerden van frauduleuze
praktijken te Almere die, ondanks
aangifte bij de politie en een politieel
vooronderzoek, verder geen enkel
vervolg zien op hun strafzaak?

2
Is het waar dat de hoofdofficier van
justitie en de korpsleiding besloten
hebben om de beschikbare
politiecapaciteit in te zetten op
geweldsdelicten, jeugdzaken en
zedendelicten? Zo ja, wat vindt u
ervan dat als consequentie van een
dergelijke beleidslijn andere strafbare
feiten, zoals deze fraudezaak, waarbij
naar schatting meer dan 38
slachtoffers bij betrokken zijn en de
schade vooralsnog op meer dan € 1,5
miljoen wordt begroot op de plank
blijven liggen? Deelt u de mening dat
in dit geval de gehanteerde lokale
beleidslijn te rigide wordt gehanteerd
en dat het buitengewoon onwenselijk
is dat slachtoffers van dergelijke
strafzaken in de kou blijven staan?

3
Is het waar dat de Autoriteit
Financiële Markten (AFM) reeds twee

keer een hoge dwangsom heeft
opgelegd wegens het niet verstrekken
van informatie en het ontbreken van
de benodigde vergunningen, maar
dat de druk van de AFM is
verschoven naar een katvanger?

4
Bent u bereid in overleg met het
Openbaar Ministerie en het
plaatselijke politiekorps een
oplossing te vinden voor de gevolgen
van deze beleidslijn, waardoor
voorkomen wordt dat andere ernstige
strafzaken onuitgezocht blijven?

1 Opgelicht?!, 28 september 2009: «Villamax».
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